
         Referat af møde, afholdt d.16.01 2024. 

Mie Jørgensen, Erik Dahl Johansen, og Fl. Nielsen. 

 

I forbindelse med markvandring - 6.03 2024 - bragtes nye hegn på bane, og økonomien heri. 

Har man seriøse forslag til markvandringen, skal de være frembragt senest d.30.01. 2024. 

Fremtidsudsigter og økonomi undersøges nærmere.  

Revner og sætskader i flere bygninger bør undersøges - og udbedres. 

Maling af skure ved nr 62 - 74. 

Tagplader ved nr. 41 bør udbedres. 

Nærmere viden omkring isolering af lofter indhentes. 

 

Derudover ses det gerne, at man gør hvad man, kan for god affaldssortering. 

 

Fyraftensmøder vil blive proklameret - hvis der kommer nogen i vores nærhed. 

  

Sluttelig ønsker bestyrelsen alle et godt nytår. 

 

 


